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 Waarheid horen en zelfs het erkennen, dat iets waar is, dat is één ding. Maar het is iets 
geheel anders als een bepaalde waarheid in je geest is ingedrongen en jouw leven bepaalt. Er 
is een kleine kink, die tussen beide situaties staat. De Schrift waarschuwt, dat mensen zich 
altijd laten leren, maar nooit tot erkentenis der waarheid zullen komen. 
(2 Timotheüs 3:7) Er is een moment, dat je waarheid kent. Het Woord zegt: “ …..en gij zult 
de waarheid verstaan, en de waarheid zal u vrijmaken.”(Johannes 8:32) Er is een vrijheid, die 
komt door de waarheid te verstaan, maar je verstaat niet echt de waarheid, totdat deze 
waarheid een deel van je geworden is en jouw leven bepaalt. Des te grotere kennis en 
persoonlijke ervaring, die je met die waarheid hebt, des te grotere vrijheid heb je van de 
leugen, die deze waarheid tegenspreekt, en satan minder macht geeft om dat zaad van 
waarheid van je te roven. Er zijn dingen, die ik zonder enige twijfel weet. Satan probeert niet 
eens om deze dingen van mij af te pakken. Het zou belachelijk zijn. Het enige wat hij kan 
doen, is mij hiervan af te leiden. 
 Om de waarheden in het boek “Mijn Schapen Horen Mijn Stem” in je leven actief te 
krijgen is niet eenvoudig. Dat mogen we ook niet verwachten. Sommigen van jullie hadden 
verwacht, dat jullie hier snel in zouden wandelen. Je hebt ervaren, dat het niet zo eenvoudig 
ging. Er is een enorme hoeveelheid waarheid in deze studie en het vertegenwoordigt vele 
jaren van ervaring en wandel met God. Met veel heb je al afgerekend in je leven, toch zijn 
hier enkele belangrijke gebieden, die nog niet in je leven zijn. Het stroomt en functioneert nog 
niet, de echte vrucht van wat er eigenlijk aanwezig zou moeten zijn door deze waarheid, die 
geregeld in je leven zou moeten functioneren.  
Je kunt je omgeving controleren, op God concentreren en erkennen, Hem horen en Hij zal je 
leiden. Dan, voordat je het weet, ben je alweer een halve dag verder en je hebt dit niet meer 
gedaan, of je probeert het te doen en plotseling kun je Hem niet meer horen of je hoort de 
verkeerde stem. Er is een groei en volwassen worden nodig om je hierover heen te zetten. 
 Ik geloof, dat God nu een specifieke studie wil behandelen, dat een enorme invloed 
heeft, dat een verschil zal maken of je in de volle leer van “Mijn Schapen Horen Mijn Stem” 
zult wandelen. Ik zal het in delen opsplitsen, zodat je bij machte bent om God te 
gehoorzamen, Zijn stem te horen en te doen wat Hij zegt. Je moet elk deel begrijpen, hoe het 
in je werkt, waarom het niet werkt, en hoe God het ziet. Dan wordt het gemakkelijker voor je 
om jezelf te testen. Daarom is de gehele leer gebaseerd op het onderzoeken van onszelf. Deze 
studie zal je brengen van het horen naar het gehoorzamen van wat je hoort. Daarom zal ik een 
heel essentieel punt aanhalen, het meest belangrijke punt, dat bepalen zal of je ooit in deze 
leer zult wandelen. Ik zal het zo gedetailleerd mogelijk uitleggen, zodat je het ook begrijpt. 
Heb geduld met me, omdat veel dingen, die ik nu ga vertellen, je al zult weten, net zoals je dat 
al wist toen je het boek “Mijn Schapen Horen Mijn Stem” las. Maar er is iets belangrijks als 
we alle stukken gaan samen leggen, en elk klein deeltje, voorschrift op voorschrift, op een 
rijtje leggen. Je moet alle delen van de fundering op de juiste plaats leggen en als je klaar 
bent, kun je jouw huis erop bouwen. Het zal precies en solide zijn. Het zal de tijd en alle 
stormen, die satan zal brengen, doorstaan. 
 Teveel mensen willen iets snel pakken en ermee vandoor gaan, zonder dat ze het 
werkelijk begrijpen. Het is te vergelijken met het begrijpen van elektriciteit. We kunnen het 
fijn vinden, dat we licht hebben door de schakelaar om te draaien. Velen van ons zijn tevreden 
hiermee, maar wat nu als het licht uitvalt en er geen elektriciens in de buurt zijn? Dan kan ik 
beter meer kennis hebben van verlichting en hoe het werkelijk werkt, dan alleen maar een 
schakelaar om te gebruiken, of we zullen vanaf dat moment in het duister moeten zitten. Ik 
moet minstens genoeg kennis hebben om een zekering of lampje te verwisselen of iets 
dergelijks. Elk beetje kennis, dat ik verkrijg, kan het verschil maken of dat ik in het duister zit 
of het licht weer aan doe. Als het moeilijker wordt, dan moeten we zoveel per uur aan een 
elektricien betalen, zodat we niet meer in het duister zitten. Sommigen hebben geleerd om 
alles te controleren en eventueel een schakelaar te verwisselen. Je kunt ook een “doe het zelf” 
boek kopen en stap na stap nagaan, waar het probleem in zit. Een klein beetje meer studeren, 



een klein beetje meer detail, en voordat je het weet, heb je meer mogelijkheden in je om het 
licht in je huis te onderhouden. 
 Een gedeelte, wat ik in dit boek wil delen, ligt op dezelfde lijn. Ik kan je vertellen wat 
je moet doen, maar als dingen niet goed functioneren en je begrijpt het niet, heb je problemen 
om het weer te laten werken. Ik ga je een handleiding geven, zodat je jezelf kunt testen. De 
Schrift zegt: “Stelt uzelf op de proef, of gij wel in het geloof zijt, onderzoekt uzelf.” (2 
Korintiërs 13:5) Ik wil, dat je leert om jezelf te beproeven of je met God in gehoorzaamheid 
wandelt of niet en tot op welk niveau je in gehoorzaamheid wandelt. Als je niet in 
gehoorzaamheid wandelt met God, dan moet je uitzoeken waarom. Niet alleen dat, je moet 
ook uitzoeken, wat je eraan moet doen waarom je niet in gehoorzaamheid wandelt. We gaan 
de harde feiten bekijken. Als je al van te voren hebt besloten om lauw te zijn en nooit tot de 
volle waarheid wilt komen, dan zal deze leer erg saai voor je zijn of veroordelend, afhankelijk 
van hoe verhard je bent geworden. Als je tot de conclusie bent gekomen, dat je niet zover bent 
als dat je zou moeten zijn, of dat je zou willen (vanwege onwetendheid of gebrek aan kennis), 
dan zal deze leer je enige waardevolle inzichten geven en kennis van hoe je uit kunt zoeken, 
wat er nu verkeerd is in jezelf en hoe je ermee moet afrekenen. 
 Ik ga er even vanuit, dat je dit boek leest, omdat je eerst het boek “Mijn Schapen 
Horen Mijn Stem” hebt gelezen. Ik ga er dus vanuit, dat je dit boek leest, omdat je echt in 
deze boodschap wilt wandelen. Deze leer zal je helpen om in de Heer te zijn. Er was niet 
genoeg tijd om in het eerste boek op elk belangrijk punt in detail te gaan. Dus voordat ik 
verder ga, wil ik een beetje meer hierover delen. 
 De eerste leer was erg belangrijk, zodat je kunt inzien, dat je Gods stem kunt horen en 
een intieme relatie met Hem kunt hebben. Dat was een openbaring voor veel mensen. 
Theoretisch wist je dat wel, maar in realiteit dachten velen van jullie, dat het niet mogelijk 
was. Het feit, dat je God kunt horen en vriendschap kunt hebben, in gemeenschap zijn en 
geleid worden door Zijn Geest, was een echte openbaring voor sommigen van jullie. 
Praktische stappen om je persoon voor te bereiden voor een wandel in gemeenschap, is ook 
waar die eerste boodschap over gaat. 
 Je moet begrijpen, dat er een bedoeling is, waarom we God kunnen horen. God besloot 
niet zomaar om je Zijn stem te laten horen en gemeenschap met Hem te hebben. Het is niet 
alleen maar voor gemeenschap. Gods kinderen worden getraind voor een bepaald doel. “Want 
de aarde en haar volheid is des Heren.” (1 Korintiërs 10:26) Dit, maar ook het universum, 
zijn allemaal voorbereid voor de kinderen van God. We zijn de erfgenamen van onze Vader’s 
erfenis. Er komt een tijd, dat Hij elk van zijn kinderen in een positie zal stellen van autoriteit 
in dat Koninkrijk van het universum. De Heer begint nu in testen en beproevingen te bepalen, 
hoe waardevol je bent om in eeuwigheid mee te regeren. Het zal een hoogtepunt bereiken, als 
we afgesproken posities verwerven met de autoriteit en de verheerlijkte lichamen, die ons 
behulpzaam zullen zijn om te doen wat God ons ook beveelt. Gedurende het duizendjarige 
rijk hier op aarde, zullen we heersen en regeren met Christus. Maar dit is alleen maar de 
opwarming tijdens de voorwedstrijd. Dit is alleen maar voor die duizend jaren. Aan het eind 
van die duizend jaren, zegt de bijbel, dat God een nieuwe aarde en hemel zal scheppen. 
(Openbaring 21:2) Hij zal het nieuwe Jeruzalem op aarde laten komen. (Openbaring 21:2) 
Vanaf die plaats zullen Zijn kinderen het universum besturen. Dat zijn wij! Wat zul jij gaan 
besturen? Ga je 40 hectare ergens in het noorden van Nebraska besturen of een hele planeet? 
De meeste van ons denken nooit op deze manier, maar je moet begrijpen, dat dit realiteit is. 
Dit is niet één of ander fantasieverhaal. Het is realiteit. Het is belangrijk, dat je begrijpt, dat 
alles wat we in dit leven doen, invloed heeft voor de eeuwigheid. We zullen niet op de wolken 
op een harp spelen. Onze Vader heeft een universum te besturen. De bijbel zegt: 
 “Wat geen oog gezien heeft en geen oor heeft gehoord en wat in geen mensenhart is 
opgekomen, al wat God heeft bereid voor degenen, die Hem liefhebben.” (1 Korintiërs 2:9) 
Als je de remmen wilt loslaten en wilt fantaseren, zul je echt overrompeld worden, dat je 
Vader zo’n enorme creatieve macht heeft. Er is geen grens in wat Hij voor je kan voorzien. 
De meest wilde fantasie, die je kunt hebben. De bijbel zegt, dat onze Vader dingen voor ons 
heeft voorbereid, die nog nooit in de gedachte van een mens zijn opgekomen. Om te 
realiseren dat Hij dingen heeft, die bij ons nog nooit in onze gedachten zijn opgekomen, is erg 
ontzagwekkend. Ik wil hier niet over doordrammen, maar ik wil dat je begrijpt, dat dit de 
realiteit is. Als we aan de andere kant staan, als we kinderen der ongehoorzaamheid zijn, dan 
hebben we de hel om naar uit te zien. We kunnen dit alles proberen te negeren zoveel we 



willen, maar er zal een moment zijn, dat mensen in de hel eindigen en ze zullen dit dan niet 
meer kunnen negeren. 
 We kunnen verdraaid nederig zijn en zeggen: “Heer, geef me maar een heel klein hutje 
aan de rand van Uw hemelse land.” Ik wil geen hutje, ik heb in genoeg hutjes hier beneden 
gewoond! Ik ben niet meer geïnteresseerd in een hutje. Ik kan je aantonen door de 
beschrijving van die stad, dat een houten hut er niet mooi in zou staan. Een plattelands decor 
zou niet goed staan in een omgeving, waar de straten van goud zijn, de poorten van parelen en 
de muren van waardevolle stenen. We moeten God niet zoeken voor de beloning die Hij voor 
ons in pacht heeft. Dat is niet het juiste motief voor het dienen van God. Ik dien Hem, omdat 
ik van Hem houd. Maar de Bijbel zegt: “…want wie tot God komt, moet geloven, dat Hij 
bestaat en een beloner is, voor wie Hem ernstig zoeken.” 
(Hebreeën 11:6b) Dat is realiteit. We zullen met Christus regeren en heersen in eeuwigheid. 
Wat we nu doen is bepalend voor welke positie we verkrijgen. Dit onderwerp is serieuzer dan 
gewoon een leerstelling. Het is een manier van leven voor jou om met je Vader een relatie te 
hebben, de grootste gave van al. Het gaat er niet om of ik een gouden herenhuis heb. Het 
waardevolste is, dat ik een relatie kan hebben met mijn Vader en Heer voor de eeuwigheid. Er 
zal geen lijden meer zijn, geen verdriet. Het mooiste van alles is, dat ik het nu al kan hebben. 
Daar gaat die andere leer (“Mijn Schapen Horen Mijn Stem”) over. Ik kan een voorproefje 
van mijn erfenis nu al hebben. Ik heb die gemeenschap en die relatie met Hem nu, maar ik 
heb ook verdriet, pijn en lijden met dat nu. Ik zie uit naar de dag dat ik die relatie in mijn 
verheerlijkte lichaam zal hebben, geen lijden of verdriet, geen aanvallen van satan of iets 
dergelijks. Dat zal het heel mooi maken. 
 Er is een vooruitgang. God kiest diegenen, die door Zijn Geest worden geleid om te 
bepalen, hoe wij in de eeuwigheid met Hem zullen regeren. Je begint door Hem te leren 
kennen. Hoe velen van jullie, die tijdens je oefening om God te leren kennen en leren hoe je 
met Hem gemeenschap moet hebben en Zijn stem horen, zijn er achter gekomen, dat jouw 
vlees sommige dingen die Hij tegen je zei, niet fijn vond? Ik geloof dat iedereen hiervan kan 
getuigen. Hij vertelde je niet alle fijne dingen, die je graag zou willen horen. Hij zei:” Ik wil, 
dat je met dit en dat afrekent. Dat hindert onze gemeenschap.” God is tegen alles, wat ons van 
Hem afhoudt. Om deze reden heb je gehoord van Hem, dat je met dingen van je vlees moet 
afrekenen. Dit is een gebod van Hem. Het is niet plezierig. Dus zeggen we:” Ik weet niet of ik 
dit wel zo fijn vind of niet. Dit is niet bepaald iets, wat ik in gedachte had. Maar ik wil dit 
doen, maar, maar, maar,…..” We stellen het voor een tijdje uit. 
 Toen ik met deze wandel begon, had ik het gevoel, alsof ik tegen de hele wereld moest 
vechten. De Heer gaf me geen schouderklopje of iets dergelijks. Ik wilde graag een beetje 
medeleven na al dat, waar ik heen was gegaan, maar het enige wat Hij tegen me zei was: “Je 
hebt gedaan, wat Ik van je vroeg.” De bijbel zegt, “…nadat  gij alles gedaan hebt wat u 
bevolen is, zeggen: Wij zijn onnutte slaven; wij hebben slechts gedaan , wat wij moesten 
doen.” (Lukas 17:10) Dit zal je ego niet bepaald strelen, hè? Als je ooit tot het punt komt, 
waar je echt alles goed hebt gedaan, dan ben je alleen maar tot het niveau gekomen dat je een 
onnutte dienstknecht bent. Dat is niet wat ons ego wil horen. Het is ook niet wat ons vlees wil 
horen, maar het is waar. God is hierover ernstig. Het probleem is dat wij niet ernstig hiermee 
bezig zijn. God is altijd ernstig geweest. Ja, er is een tijd van streven. Arthur Burt zei: “De 
Geest probeert je over te halen, maar een werk in je zal je verenigen.” God probeert ons over 
te halen, zodat we worden verenigd. Sommigen van jullie hebben het overhalen al achter de 
rug en nu komt het verenigen en dat vind je niet zo fijn, omdat dit betekent, dat er iets in je 
moet veranderen. Het verenigen (gemeenschap van jou en God) vereist een werk in jou. God 
is al perfect. Hij kan alleen maar verenigd worden met wat perfect is, zodat al wat niet perfect 
in jou is, zal moeten worden weggebrand en verwijderd. Dit is niet aangenaam. Dus een klein 
iets komt te voorschijn in mij, genaamd ongehoorzaamheid. Ik hoor God en Hij geeft me een 
gebod, maar nu perfectioneer ik de kunst van het ongehoorzame. Een hypocriet is iemand, die 
niet gehoorzaamt, maar de indruk nalaat, dat hij wel gehoorzaamt. Wij, Amerikaanse 
Christenen, zijn hierin heel goed geworden. We hebben geleerd, hoe we mensen, die niet 
geleerd zijn of goed kunnen onderscheiden, kunnen laten geloven, dat we gehoorzame leiders 
zijn. Maar God, die het hart aanziet, zegt: “Ik ken u niet. Jullie zijn rebellerende kinderen. 
Jullie hebben me niet gehoorzaamd.” Dit is veel ernstiger dan sommigen van jullie realiseren. 
Hij heeft ons tot Zich gebracht, Hij probeert ons met Zijn Geest over te halen en Hij heeft Zijn 
genade over ons heen gegoten. Sommigen hebben gemeenschap met God, zelfs al weet je 



diep in je, dat je deze gemeenschap niet echt verdient. God heeft alles in je leven bedekt en je 
hebt nog steeds de gemeenschap door genade. Dat is goed. Er niets verkeerds hiermee. Maar 
je moet begrijpen, dat dit niet het eindpunt is.  
 Als je een klein kind hebt, houd je van dat kind en alles wat het doet is liggen, eten en 
het doen van de behoefte. Je bent zo geduldig met het kind. Je kunt er nog niet mee praten, 
maar je maakt allerlei geluiden en doet alsof je het begrijpt. Je lacht ernaar en je vind het zo 
briljant, omdat het een speeltje op de grond gooit. Je prijst al deze kleine dingen, die het doet 
en je bent er zo trots op. Dan komt je zesjarig kind langs en denkt, dat jij zo trots bent, omdat 
de baby iets op de grond heeft gegooid, dus de zesjarige gooit zijn eten op de grond en ze 
krijgt een pak rammel. Hij vraagt zich af wat er gebeurd is! Wat schattig was bij de baby, was 
niet schattig bij het zes jaar oude kind. En zesjarigen kunnen dingen doen, die niet zo schattig 
zijn als ze zestien jaar oud zouden zijn. Zestien jarigen kunnen weer dingen doen, die niet zo 
leuk zijn als ze zesentwintig zouden zijn.  
 Sommigen van jullie hebben dat principe nog niet begrepen. Je vond het leuk, hoe God 
je behandelde toen je zes maanden oud was. Hij voedde je en Hij had Zijn schapenhoeders je 
laten leiden naar groene weiden. Je werd gespeend, maar je ligt nog altijd te wachten totdat 
iemand anders jouw luier verwisselt. God zegt, dat het tijd is om op te groeien. Veel mensen 
willen niet opgroeien, maar het is niet leuk. Tot een bepaalde leeftijd willen we altijd ouder 
zijn. Maar als we eenmaal ouder zijn, dan willen we jonger zijn of gedragen we ons als waren 
we jonger. We zijn nooit tevreden met de situatie, waarin we ons bevinden. Sommige mensen 
willen gedurende hun hele leven een andere leeftijd hebben. Ze willen nooit de leeftijd 
hebben, die ze momenteel hebben. Dit is satan, die vanaf het prilste begin in de oude 
Adamsnatuur werkzaam is, om in rebellie te zijn tegen wat God voor jouw leven heeft. Als 
God je op dit moment als een vijfjarige heeft, dan moet je jezelf gedragen als een vijfjarige. 
Hij wil niet dat je jezelf gedraagt als een tienjarige. 
Hij wil, dat je jezelf gedraagt als een vijfjarige die binnenkort zes jaar oud zal zijn. Hij wil 
niet dat je van de leeftijd vijf plotseling naar de leeftijd tien springt. Hij wil dat je van de 
leeftijd vijf naar de leeftijd zes gaat. Als je wel van vijf naar tien gaat, dan zou Hij van je 
verwachten dat je aan iemand in de leeftijdsgroep zes, zeven, acht of negen advies zou geven, 
maar die kennis heb je op dat moment niet. Je hebt namelijk geen ervaring. Er is een 
groeiproces voor nodig. Paulus zegt, “Toen ik een kind was, sprak ik als een kind, voelde ik 
als een kind, overlegde ik als een kind. Nu ik een man ben geworden, heb ik afgelegd wat 
kinderlijk was.” (1 Korintiërs 13:11)  
 Een deel van deze training van het weten hoe je tot God kunt komen, gemeenschap 
met Hem hebben en Zijn stem horen, is een proces van heiliging. God zegt: “…Wees heilig, 
want Ik ben heilig.” (1 Petrus 1:16) Hij begint met je heilig te maken. De enige manier voor je 
om heilig te worden, is het verwijderen van onheilige dingen in je leven. Dat is geen prettige 
ervaring voor je vlees, maar je hoeft er geen toneelspel van te maken. Je moet er radicaal mee 
afrekenen. Dan zal Hij je gaan trainen, als je jezelf hebt overgegeven aan dit werk, Hem 
toestaat om je te breken en met je oude natuur hebt afgerekend. De bijbel zegt, dat je dan door 
Hem gekozen bent om een werktuig van eer te zijn in het huis van de Heer. 
 Er is geen grotere eer dan een Christen te zijn. De discipelen in Antiochië waren de 
eersten, die Christenen werden genoemd (Handelingen 11:26) De term “Christen” betekent 
een volger van Christus. Sommigen noemen zichzelf “Christen” en hebben daarna verkeerde 
dingen gedaan, maar dat verandert de naam of het principe niet, wat God ermee bedoelde. De 
Verenigde Staten noemt zichzelf een “Christelijke” natie. Dat maakt me bijna beschaamd om 
mezelf een Christen te noemen, maar het veranderd niets aan wat de bijbel zegt, dat een 
Christen is. Het is een naam waar je trots op zou moeten zijn om genoemd te worden. Deze 
naam is onteerd door mensen, die zichzelf Christen hebben genoemd, terwijl ze in hun gedrag 
of handelen geen Christen zijn. Een volwassen Christen volgt niet alleen Jezus, maar zal ook 
Zijn karakter en gedrag uitdragen. 
 In dit leven hebben we een doel, wat we als kinderen van God moeten nastreven. Onze 
Vader traint en leidt ons niet door toeval. Hij heeft op dit moment een doel voor ons leven in 
de tijd waarin we leven, in elke leeftijd blijft het doel voor ons leven hetzelfde. Dat doel wordt 
beschreven in Efeziërs 4:11-16. “ En Hij heeft zowel apostelen als profeten gegeven, zowel 
evangelisten als herders en leraars, om de heiligen toe te rusten tot dienstbetoon, tot opbouw 
van het lichaam van Christus, totdat wij allen de eenheid des geloofs en der volle kennis van 
de Zoon Gods bereikt hebben, de mannelijke rijpheid, de maat van de wasdom der volheid 



van Christus. Dan zijn wij niet meer onmondig op en neer, heen en weer geslingerd onder 
invloed van allerlei wind van leer, door het valse spel der mensen, in hun sluwheid, die tot 
dwaling verleidt, maar dan groeien wij ons, aan de waarheid houdende, in liefde in elk opzicht 
naar Hem toe, die het hoofd is Christus, en aan Hem ontleent het gehele lichaam als een 
welsluitend geheel en bijeengehouden door de dienst van al zijn geledingen naar de kracht, 
die elk lid op zijn wijze oefent, deze groei des lichaams, om zichzelf op te bouwen in de 
liefde.”  
 Christus wandelde als de Zoon van God. Hij wandelde in die autoriteit en macht. Hij 
was de eerste vrucht. Maar de bijbel zegt, dat in de laatst der dagen, net voordat Jezus 
terugkomt, de gehele schepping zal zuchten in barensweeën, wachtende op de openbaring van 
de Zonen Gods. (Romeinen 8:18-22) We leven nu in deze laatste dagen. We zitten nu in de 
voorbereidingstijd als God de zonen Gods aan het voorbereiden is, zowel mannen als 
vrouwen. We zitten juist op het punt van het geboren worden van de geopenbaarde Zonen 
Gods. 
 Er zijn tenminste drie gebieden, waar God mij heeft geroepen om aan te werken. 
Allereerst, mensen te leren Zijn stem te horen en die gemeenschap met Hem te hebben, zodat 
Hij met deze voorbereiding in hen kan beginnen (“Mijn Schapen Horen Mijn Stem”). 
Ten tweede, mensen te leren Zijn stem gehoorzamen. Als je Zijn stem niet wil gehoorzamen, 
zul je nooit tot volwassenheid komen. (“Mijn Vrienden Gehoorzamen Mijn Stem”). 
Ten Derde, mensen te leren hoe, wanneer en waarom God zijn geopenbaarde Zonen maakt, 
zodat ze de laatste handelingen, die de Bijbel zegt, dat ze daarvoor aangesteld zijn, zullen 
vervullen. (“De Geopenbaarde Zonen Gods”). 
Deze boodschap van het leren Gods stem te gehoorzamen heeft hierin een doel, het einddoel, 
waardoor je een geopenbaarde Zoon van God wordt. Daarheen zal God je brengen in dit boek. 
   Er zal een tijd aanbreken, dat de zonen Gods zullen opstaan als de kerk en ze 
zullen de autoriteit van God hebben en geleid worden door Gods Geest. Ze zijn geen mensen, 
die zichzelf omhoog hebben gewerkt of trots zijn, en ze zullen ook niet hun eigen 
koninkrijkjes aan het bouwen zijn. Het zullen mensen zijn die nederig voor God zijn. Ze 
zullen geen halfgare sekte zijn, die zichzelf “de zonen van God” noemen. Waarschijnlijk 
zullen ze zichzelf geen naam geven. Ze zullen gewoon Christenen zijn, maar ze zullen de 
geopenbaarde zonen van God zijn. Dat is het onderwerp van het boek, “De Geopenbaarde 
Zonen Gods”, maar daar ga ik nu niet dieper op in. Je moet begrijpen, dat deze leer van het 
gehoorzamen van de stem van God, je volwassen zal maken tot een geopenbaarde zoon van 
God. Naarmate Hij je breekt en verandert, vormt Hij je om nog een zoon te worden, zoals Zijn 
Zoon Jezus. Hij wil, dat je de volheid en de afmeting van de gestalte van Jezus wordt, zodat je 
in de autoriteit van Jezus kunt voortgaan. Jezus zegt: “…Hij die in Mij gelooft, de werken, die 
Ik doe zal hij ook doen; en grotere werken dan die zal hij doen.”(Johannes 14:12) Ik zal je nu 
al vertellen. God moet iets gaan doen met onze werktuigen, als we grotere werken moeten 
gaan doen dan Jezus deed. Dat is nu juist precies wat Hij doet. Hij moet ons hervormen, 
modelleren en uitrusten. De oude manier zoals we zijn getraind en de manier zoals we zijn 
gegaan zal ons in geen eeuwigheid op het niveau brengen, waar Jezus vroeger in wandelde. Er 
moet een andere toegangsweg zijn. De enige manier als je precies wilt zijn zoals Jezus is, 
door Hem in je laten zijn. Je zult nooit goed genoeg zijn om als Christus te leven. De enige 
manier om te leven, zoals Christus leefde, is Hem door je heen te laten leven. Dat klinkt hard 
voor jouw vlees. Het is ook hard voor jouw vlees. Het zal je vlees doden. Het hele doel van 
deze training is van “jou” af te komen, zodat er niets anders overblijft dan Jezus. Als er 
eenmaal niets anders over is gebleven dan Hem, zul je een geopenbaarde zoon van God zijn. 
Ik zal je nu alvast maar vertellen, dat God niet opgeeft totdat er niets anders over is dan Zijn 
Zoon. Hij zal alles uit je verwijderen, dat niet in overeenstemming is met Zijn Zoon Jezus. 
 Om uit te leggen hoe dit werkt, wil ik een voorbeeld geven van een beeldhouwer, die 
een groot blok graniet had. Hij besloot om er een paard uit te houwen. Iemand vroeg aan hem, 
toen hij dat blok graniet zag: “Hoe ga je in vredesnaam ooit een paard uit dat grote blok 
graniet halen?” Hij zei:”Heel eenvoudig. Je kapt er gewoon alles vanaf, dat niet op een paard 
lijkt.” Nu is dat gemakkelijk voor de meester te zeggen, omdat hij naar dat blok graniet kon 
kijken en het paard erin kon zien. Zijn aanpak was om alles wat niet op een paard leek eraf te 
kappen en er bleef een paard over. Als onze Vader naar ons kijkt, zegt Hij: “Ik ga je maken 
zoals mijn Zoon is.” Wat Hij doet, is alles verwijderen wat niet op Zijn Zoon lijkt. Als Hij 
klaar is, ziet Hij alleen nog maar Zijn Zoon. Door Zijn genade, als je nederig en gehoorzaam 



aan Hem blijft, zal Hij alleen maar Zijn Zoon zien, terwijl Hij aan je werkt. Daarom kunnen 
we al contact en gemeenschap hebben vanaf het begin van dit proces. Zo snel als je jezelf aan 
de hand van de Meester onderwerpt en Hij begint te werken, zal Hij alleen maar Zijn Zoon 
zien. Hij kapt gewoon weg, wat niet op Zijn Zoon lijkt en concentreert Zich niet op wat er in 
de weg staat. 
 
 


